
23-04-2024 06:49 

- 

MR 
ekoao: 

<Media 
weggelaten> 

23-04-2024 08:40 
- 

MN 
Eerder hebben de 

wethouder (nn 
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

en 
ik 

(niet 
dat 

ik 
zo 

belangrijk ben) aangegeven 
best iets 

te 
willen toelichten 

in 
een 

vergadering. 

Ik 
heb 

nog geen uitnodiging ontvangen 
maar die is misschien 

onderweg. 

23-04-2024 09:13 

MD e 
gemeente gaat 

om de 
(vervolg)procedure 

uit te 

leggen. 

Voor 
ons 

zijn zaken/afspraken 

tussen COA 
en 

eigenaren 
minder relevant. 

Ik 

snap 

wel dat de 
wijkraad jullie 

wil 
zien als 

pandeigenaren. 
Maar 

ik 

snap 
niet zo 

goed 
wat ze 

jullie 

willen 
vragen 

in 
dit stadium. 

Nu 
de 

handtekeningen zijn gezet 
bedoel 

ik. Dat 
staat los van 

ons verhaal. 
Wat wil 

de 
wijkraad 

van 

jullie 

weten 
is misschien een 

goede vraag? 
Maar 

het is 

natuurlijk 
aan 

jullie 
of 

je 
wel of niet 

aanwezig 
bent de 13e en of 

jullie (en 
wanneer 

dan) 
een 

gesprek 
voeren met de 

wijkraad. 

(geanonimiseerd)

25-04-2024 18:47 

RR 
ekoao: 

<Media 
weggelaten> 

25-04-2024 18:47 

- 

RR ekoao: 
<Media 

weggelaten> 

25-04-2024 18:47 
- 

GR 
ekooo: 

Hoi 
Be 

hebben een verzoek van (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

de 
pzc 

25-04-2024 18:47 

Rekooo: 
We voelen er 

weinig 
voor om 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

25-04-2024 18:48 
- 

Re 
koco: 

De 

pzc nog 
meer reden te 

geven 
om 

weer over ons 
te 

schrijven. Morgen even 

overleggen? 

(geanonimiseerd)

26-04-2024 10:39 

KK snap ie standpunt. 
Zou 

je 
dit met 

willen opnemen? Vandaag 
ben 

ik 
ook niet best bereikbaar en anders schuift het weer 

op! 
<Dit 

bericht is bewerkt> 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

10-05-2024 10:26 

- 

EN Goedemorgen 
EN 

wij 
hebben 

zojuist 
een 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

melding openbare 
ruimte 

ontvangen 
over het terrein rondom 

Handelspoort. 

10-05-2024 10:26 

- 

B: 
<Media 

weggelaten> 

10-05-2024 10:27 

-Rekodo: Fijn 
verwoord 

10-05-2024 10:27 

- 

BR 
< 

heb dit ook 
nace 

anpt. 

10-05-2024 10:27 

- 

B: 

Dit 
is 

nog 
best 

netjes… 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

10-05-2024 10:28 

-: 
\n 

cie 
meldingen gaat 

het er over het 
algemeen 

al met 

behoorlijk 

wat 
aannames aan 

toe. 

(geanonimiseerd)

10-05-2024 10:29 

- 

EE: 
Laat staan als er 

gepraat 
wordt over deze locatie… 

(geanonimiseerd)

10-05-2024 10:30 
- 

MRekooo: 
Ja 

dat merken 
wij 

ook. 
Onze 

privé- (geanonimiseerd)

adressen 
staan 

blijkbaar 
ook 

in 
die 

appgroep. 

10-05-2024 10:30 

- 

GN Rekodo: 

Ik 
zal eens 

kijken 
wat we kunnen doen 

aan het onderhoud 

(geanonimiseerd)

10-05-2024 10:31 

- 

oat 
je 

privé-adres daarin 
rondgaat 

voelt wel heel 
erg 

niet 
fijn. 

(geanonimiseerd)

10-05-2024 10:32 
- 

GEN 
Rekodo: 

Nee 
zeker niet. 

We 

overwegen 
een 

melding 

te 
maken 

bij 
de 

politie, 
maar 

weten 
niet of we daar 

verstandig 
aan doen 

(geanonimiseerd)

10-05-2024 10:33 

- 

WK 
ste! 

je vraag 
even. 

(geanonimiseerd)



10-05-2024 10:33 

- 

Fijn aat 
je 

wel de 
melding oppakt. (geanonimiseerd)

10-05-2024 10:37 
- 

BN 

« 
weet ook niet of 

je 
daar 

verstandig 
aan doet. 

Soms 

net 
weer olie 

op 
het vuur. 

Maar ik 

leg 
de 

vraag 
ook 

nog 
aan 

Moor. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

10-05-2024 13:06 

- 

ie 
doelde toch 

op jullie 
huisadressen die 

(geanonimiseerd)

rondgaan 

in 
de protestgroep? 

<Dit 
bericht is bewerkt>= 

10-05-2024 13:08 

 Rekodo: 
Ja 

dat 
schijnt 

10-05-2024 13:09 

- 

Ok, 

ik 

spar 
met een 

collega. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

10-05-2024 13:15 

- 

EN 
Rekoao: 

0 

Wij 
denken dat 

pzc 
hier een verkeerde 

rol 
in 

heeft 
gespeeld 

(geanonimiseerd)

16-05-2024 08:20 
- 

MM: Goedemorgen! 

Ik 
heb contact 

gehad 
met een 

collega 

van 

openbare 
orde en 

veiligheid 
en 

dié 
heeft 

je 
bericht over de huisadressen aan de 

politie 

voorgelegd. 
Die willen het 

graag 
met 

jou bespreken. 
Kan 

ik 
hen 

jouw 
nummer 

geven? 

(geanonimiseerd)

16-05-2024 08:20 
- 

MM: 
Ze 

spreken 
over 

‘even 
contact opnemen’ dus het 

gaat 

niet over een hele 
procedure 

oid. 

(geanonimiseerd)

16-05-2024 08:21 
- 

MR ekodo: 
Goedemorgen, ja 

dat 
mag 

16-05-2024 08:21 

- 

Rekodo: 
Bedankt om het 

te 

overleggen (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

16-05-2024 08:22 

- 

Rekodo: Kabinetsplannen gezien? 
Gaat dit invloed 

hebben 
op 

de 
besluitvorming? 

(geanonimiseerd)

16-05-2024 08:22 

Graag gedaan. 

Ik 
zou het ook niet leuk vinden als 

mijn 

adres rond zou 

zingen. 

(geanonimiseerd)

16-05-2024 08:25 
- 

BN 
'k 

kon niet 
slapen 

en heb vannacht een uur naar een 

dichte deur 
op 

tv 

liggen 

staren. Van 
de berichten die bekend werden nadat ‘ie 

openging 
kon 

ik 
idd niet beter 

slapen. 

Ik 
heb 

werkelijk geen 
idee wat de 

terugtrekking 
van de 

Spreidingswet 

voor de 
ROL 

gaat 
betekenen. 

Wij spraken 

in 
de adviezen over de aantallen van vóór de 

spreidingswet 
en ons 

standpunt 
en onze 

Zeeuwse 

afspraken 
daarover. 

Maar ik 
verwacht 

wél 

nog 
meer 

reuring 
vanuit de 

protestgroep. 

(geanonimiseerd)

16-05-2024 08:26 
- 

MR 
ekodo: 

Ja 
dat vermoeden 

wij 
ook (geanonimiseerd)

16-05-2024 08:35 

EE Nog een 

vraag 
voor 

mijn 
‘records: 

Ik 
heb 

ergens 

gezien/gelezen 
wanneer het huurcontract met COA zou worden 

getekend 
maar 

ik 
kan het zo 

snel niet 
terugvinden. 

Heb 
jij 

die datum voor 

mij? 

(geanonimiseerd)

16-05-2024 08:36 

- 

EN 
Rekodo: 

Het 
huurcontract is 

uiteindelijk op 

01-05- 

2024 definitief 
getekend 

(geanonimiseerd)

17-05-2024 13:50 
- 

Rekoco: 
PYv 

ziet door 
regeerakkoord 

kans 

schoon om 

plan 
voor asielzoekerscentrum 

in Terneuzen te 

torpederen. 

https://www.pze.nl/terneuzen/pvv-ziet-door-regeerakkoord-kans-schoon-om-plan-voor- 

asielzoekerscentrum-in-terneuzen-te-torpederen—a1657f4b5/ 

(geanonimiseerd)

17-05-2024 13:50 

- 

MRekooo: 
Dit 

bericht is 
verwijderd 

17-05-2024 13:50 

MN 
Rekooo: 

Dit 
bericht is 

verwijderd (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

17-05-2024 14:59 

MN 
«les het idd. 

En 
een ook 

raadsvraag 

in 43 
delen 

binnen. 

(geanonimiseerd)



17-05-2024 15:00 

MRekoco: 
Ja, is het inderdaad zo dat de (geanonimiseerd)

gemeenteraad twijfelt? 

17-05-2024 15:01 

Volgens mij 
is er daar 

nog 
niet veel veranderd? (geanonimiseerd)

17-05-2024 15:01 

Re 
kodo: 

Weet 
ik 

(geanonimiseerd)

17-05-2024 15:02 

Rekoco: 
Ook niet 

0 Waren 
even benieuwd 

of 
jullie 

dat merkten 

(geanonimiseerd)

22-05-2024 08:57 

ER 
ekooo: MN helaas 

lezen we dat de (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

beslissing 
is 

uitgesteld. 

Wanneer 
verwacht 

je 
dat het dan wel wordt behandeld? 

Is 
er 

in 

juli 

een 

gemeenteraad? 

22-05-2024 10:51 

isteravond 
is idd rond een 

uur of elf hierover 
gestemd 

door de raad. 
De 

raad 
moeten 

opstellen 
waar ze 

vragen 
over 

hebben, wie ze daar over willen 
bevragen 

en vaststellen wanneer dat 
gaat gebeuren. 

Ik 
heb 

er 

geen 
zicht 

op 
wanneer dat door de raad wordt 

ingepland. 

Maar 
de raad 

gaf 
aan dat de 

informatiegaring 

eerst moet 

plaatsvinden 
voor ze het 

onderwerp 

in 
de raad 

gaan 

behandelen. Op 
2 

juli 
staat een 

raadsvergadering gepland. 

(geanonimiseerd)

22-05-2024 11:15 

MR 
ekodo: 

Ok. verwacht je 
dat 

wij 
ook 

uitgenodigd 

worden? Kwam dit voor 
jullie 

als 
verrassing, 

of wel 
in 

de 
lijn 

van 

verwachting? 

(geanonimiseerd)

22-05-2024 11:21 

ME: 
was eerder 

sprake 
van om een ronde 

tafelbijeekomst 

te 

organiseren 
maar 

toen 
werd toch 

gekozen 
voor deze 

reguliere 
commissie- 

bijeenkomst. Schijnbaar 
worden die ronde tafels niet zo vaak 

georganiseerd? 
Maar het zat 

wel 
in 

de 
lijn 

van 

verwachting 
dat de raad het 

ingewikkeld 
zou vinden. 

Ik 
wist 

eigenlijk 
niet zo 

goed 

wat ik 
ervan 

moest 
verwachten. 

Eerst moet 
de raad 

opstellen 

wat 
ze willen 

vragen. 

Ik 

weet niet zo 

goed 
wat ze 

jullie 
zouden willen 

vragen 
maar ze moeten dan eerst 

kijken 
wat ze 

willen weten voor ze weten aan wie ze die 
vraag 

zouden willen stellen. 

(geanonimiseerd)

28-05-2024 11:02 

Wi 
was 

gisteravond bij 
de 

wijkraad (geanonimiseerd)

Driewegen (samen 
met 

Er 
stonden meer 

dingen op 
de 

agenda 
maar die werden 

opgeschoven 
dus we hielden alleen 

Handelspoort 

1 
over. 

We 
waren tweeëneenhalf uur 

in 

gesprek. 
Jullie brief aan de 

wijkraad 

kwam ook ter 
sprake. Mogen wij 

die brief a.u.b. ook van 

jou ontvangen? 
Dan hebben we 

weer wat beter overzicht dus dat zou heel 
fijn zijn. 

Ik 
hoor 

je graag! 

(geanonimiseerd)

28-05-2024 11:06 

Re 
kooo: 

<Reactie brief 
Driewegen> (geanonimiseerd)

28-05-2024 11:06 

ij 
deze. We hadden deze 

brief ook met 
BWBedeeld (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

28-05-2024 11:06 

Re 
koe: 

Zijn 
er 

nog bijzonderheden 
uit het (geanonimiseerd)

gesprek gekomen? 

28-05-2024 11:14 
- 

Mn, 
ik 

dacht dat 
hij 

een 

concept 
had 

gezien. 

We 

hebben de 
zorgen aangehoord. 

Want 
ik 

snap 
ze ook best. En ook dat 

je 
dan 

geen 

boodschap 
hebt aan onze 

ervaringen 
met de 

biep. 
Of dat het 

college 
vindt dat ze een 

maatschappelijk plicht 
hebben 

(das 
voor 

sommigen 
wel best, maar niet 

op 
deze 

locatie), 
of 

dat de 
gemeente geen panden/gronden 

heeft dus dat COA dan zelf 
op 

onderzoek 
uitgaat. 

Dat 
de 

beslissing 
aan de raad is 

geloofd 
ook niet iedereen. 

Soms 

probeerden 
we uit te 

leggen 
hoe dat 

proces 
werkt. 

Sommige 
mensen laten 

je 
niet 

uitpraten 
of 

wat 

gezegd wordt, 

wordt niet als de waarheid 
gezien. 

Dat vind ikzelf best 
lastig. 

Maar het werd niet 
akelig (wel 

ongemakkelijk 
maar 

ik 

geloof 
dat 

ik 
dat meer had, dan 

mijn 
meer 

ervaring collega's). 

En 
we 

(geanonimiseerd)



hebben 
met 

een aantal mensen ook 
goed nagepraat. 

Want 
de 

meesten 

zijn 
niet 

vóór 
maar 

maken dat niet 
persoonlijk. 

Een 

enkeling 
wel 

natuurlijk. 

Maar 
al met al 

geen 
nieuwe visies of 

meningen. 

28-05-2024 11:22 

Re 
kodo: 

Ok bedankt voor de feedback. 
Zijn 

er 

nog 

vervolgafspraken gemaakt? 

Hoe 
is onze brief 

overigens ontvangen, 
want 

wij 
hebben daarna 

(geanonimiseerd)

niets meer vernomen 

28-05-2024 11:27 

Ne 
hebben 

geen 
concrete 

vervolgafspraak gemaakt. 

Maar ik 

ga 
er vanuit dat we 

voorlopig geen collega's 
alleen naar de 

wijkraad 
oid sturen. 

Normaal is de 
wijkcoördinator 

in 

gesprek 

met 
het bestuur 

(vier personen). 
Gisteren waren er 

tussen de 50 
personen 

denk 
ik. 

Dat is met drie al niet zo'n 
gelijkwaardige verhouding 

maar 
in 

je uppie 
helemaal niet 

fijn. 

Hoe 

zeg 

ik 
dit 

diplomatiek: 
Jullie brief is 

ontvangen 
zoals onze 

reacties 
op vragen 

en 

zorgen 
veelal worden ontvangen. 

(geanonimiseerd)

28-05-2024 11:30 

- 

RR ekooo: 
Dat 

klinkt 
inderdaad niet als een 

erg fijne 

setting 
voor een 

gesprek. 

Laten 
we 

hopen 
dat het 

rustig blijft. 

Is 
er al wat bekend over een 

ronde tafel 
gesprek 

en of de 
aanwezigheid 

van ons 

daarbij gewaardeerd 
wordt? 

(geanonimiseerd)

28-05-2024 11:40 

We 
raad is aan zet om deze ronde tafel te 

organiseren. 

Welke 
vragen zij 

hebben en wie ze daarvoor uit willen 
nodigen 

weet 
ik 

nog 
niet. 

Volgens mij 

is voor de inventarisatie van de 
vragen vandaag 

de deadline 
(weet 

ik 
niet helemaal 

zeker). 

We horen wat 
geluiden (niet concreet) 

dat de raad de ronde tafel 
(en 

dus het 
besluit) 

vooruit 

willen schuiven. 
Dat 

willen 
wij 

niet. 
Wij 

willen 
doorpakken 

en het voor de zomervakantie 

duidelijk 
hebben 

(een beslissing 
van de 

raad). 

Want 
het 

blijft 
een 

lastig 
besluit voor de 

raadsleden. Of ze dat nu na de zomervakantie doen of zo snel 
mogelijk. 

Ik 
weet wel hoe 

ik 

erin zou zitten: dan maar 

doorpakken (en 
zoals 

ik 

vorige 
week deed: 

je 
kies zonder 

verdoving 
laten 

vullen). 

Ik 
vind dat iedereen recht heeft 

op duidelijkheid. 
Vooral de 

omwonenden. 
Het 

uitstellen 
gaat 

de reacties van omwonenden niet veranderen ook. 
Ik 

denk 

dat hoe 
langer 

dit duurt, dat dat 

het juist lastiger 
maakt. 

Maar ik 
ben 

geen 
raadslid. 

Ik 
hou 

hierover contact met de 
griffie. 

Ik 
hou 

je op 
de 

hoogte. 

(geanonimiseerd)

28-05-2024 11:41 

Rekodo: 
Wederom dank, mochten we iets kunnen 

betekenen horen we het 
graag 

(geanonimiseerd)


